



While this map may not be free from error or omission, care has been taken to ensure the best possible quality. This map is a graphical representation of property boundaries which approximates the size, configuration and location of properties. It is not a survey and is not intended to be used for legal description or to calculate exact dimensions or area.

Même si cette carte n'est peut-être pas libre de toute erreur ou omission, toutes les précautions ont été prises pour en assurer la meilleure qualité possible. Cette carte est une représentation graphique approximative des terrains (limites, dimensions, configuration et emplacement). Elle n'a aucun caractère officiel et ne doit donc pas servir à la rédaction de la description officielle d'un terrain ni au calcul de ses dimensions exactes ou de sa superficie.

New Brunswick Real Estate Board

Petitcodiac New Brunswick

\$58,000

Nice flat building lot with no grubbing required. . Village sewer runs by for easy hook up . HST applies to selling price This is a beautiful new sub division. (id:6769)

Listing Presented By:



Originally Listed by:
RE/MAX Quality Real Estate Inc.



Royal

LePage Kelowna

#1-1890 Cooper Road , Kelowna,
BC,

Phone: 250-860-1100
Fax:
sbuck56@gmail.com